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drift og administration 

Stiager 2 

3500 Værløse 

Tlf.: 7235 4000 

 

Kontaktperson: 
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Forum: Seniorrådet 

Tid: Mandag den 7. oktober 2024 kl. 9.30 

Sted: Rådhuset, Bryllupssalen 

Deltagere: Hans Holm, Judith Skriver, Solveig Bisgaard,  

Jens Rikardt Andersen, Helge Larsen, Arne Rask (afbud),  

Birte Jakobsen, Marianne Kirchhoff, Inge Storm  

 
 

 
1. Velkomst ved formanden 

Hans bød velkommen 

 

2. Katrine Birk deltager fra kl. 9.30 – kl. 10.00 og orienterer om 

resultatet af budgetforhandlingerne 

 

Katrine gennemgik de oprindelige budgetforslag. Nogle af effektivi-

serings- og besparelsesforslagene er udgået andre er nedjusteret. 

Ældreområdet har bl.a. fået tilført demografimidler og 3,8 mio. kr. i 

forbindelse med Ældrereformen. 

Kommunens økonomi taget i betragtning er der besluttet en orga-

nisationsændring. Man går fra 8 til 6 centre. Center for Sundhed 

og Seniorliv hedder fremover Center for Sundhed og Ældre. 

Arbejdet med sundhed har været lidt usynligt, og der skal større 

organisatorisk fokus på sundhed. Der skal mere fokus på det tvær-

gående. Man skal arbejde sammen med og om borgeren. 

 

3. Lars Carstensen deltager fra kl. 10 – kl. 10.30 

 

Lars gennemgik det tvedtagne budget, herunder tekniske korrekti-

oner og udvidelsesforslag. 

Hans fremførte Seniorrådets ønske om en pulje til borgere, der har 

brug for fast vagt, så det ikke belaster det enkelte plejehjem. Det 

er et ønske til næste års budget. 

Ift. implementering af forslagene, går forvaltningen i gang, når bud-

gettet er endelig vedtaget. Især forslaget om nedbringelse af brug 

af eksterne vikarer har udvalgets bevågenhed. ÆSU ønsker at se 

forslag til implementering af det.  
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Birte foreslog, at der gøres noget ved arbejdsmiljøet. Lars var 

enig, det handler også om kultur. 

4. Helle Winther Dahl deltager fra kl. 10.30 og orienterer om ak-
tuelle sager, herunder hvad budget 2025 vil betyde for pleje-
hjem og hjemmepleje 

 
Punktet udgik, da der var afbud på grund af sygdom. 

 
5. Godkendelse og prioritering af dagsordenen 

Mødet afsluttes med en runde om, hvilke punkter, der skal på  
de kommende møder. 
Seniorrådsvalg drøftes under det lukkede punkt. 

 
6. Meddelelser fra formanden, næstformanden/medlemmerne 

Der har været møde i Regionsældrerådet.  
Judith er blevet spurgt om hun vil være med i Forretningsudvalget i  
Regionsældrerådet, da der er en, der stopper. Hun har sagt ja til at  
sidde med valgperioden ud. 
 
Der har været møde i Seniorrådsklyngesamarbejdet. Her drøfte- 
des dagsorden til mødet i Den Faglige Sundhedsklynge og  
Samarbejdets holdning til de enkelte relevante dagsordenspunk- 
ter. Derudover drøftedes, om man evt. skal udvide samarbejdet til  
også at drøfte andre emner af fælles interesse. Dette vil blive  
diskuteret og evt. besluttet på næste møde. 
 
Hans og Judith har fået en henvendelse fra SF’s medlem af  
byrådet med deres oplæg/udspil på ældreområdet. Seniorrådet  
har meddelt, at det ikke kan kommentere på partipolitiske oplæg. 
 
Inge og Lars Carstensen har været i Egedal og fortælle om besty- 
relser på plejehjem. Der var også en leder med, og hun var glad  
for bestyrelsen. Helle Winther Dahl deltager på næste bestyrelses- 
møde. 
Lyngby-Taarbæk arbejder på at få bestyrelser på plejehjemmene. 

 
7. Høring af prisindhentning af ortoser. 

Der henvises til høringsnotat samt øvrigt materiale, som er vedlagt 

dagsordenen som bilag. 

Seniorrådet afgiver ikke høringssvar. 

 
8. Høringssvar 

Seniorrådet afgiver ikke høringssvar, da der ikke er udvalgsmøde i  
Oktober måned. 

 
9. Seniorrådets økonomi  

v/Birte    
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Drøftelse af den årlige udbetaling af tilskud til printer, IT mv.  
Skal Seniorrådet anmode om at få et evt. overskud på budgettet 
overført til næste år til reklame for valget i 2025? 
 
Seniorrådet besluttede, at der udbetales 1.600 kr. pr. medlem. 
 
 

10. Kommende punkter  

• Tilbagemelding på Lillevang 

• Velfærdsteknologi – tilbagemelding/status på skærmbesøg (efter-
året) – status, hvor langt er kommunen. 

• Primær forebyggelse 

• Plejehjemssituationen 

• Temamøde – transport 

• Status på de nye kriterier på Rehabiliteringscentret 
 
 

11. Synlighed 

Ingen bemærkninger. 

12. Lukket punkt 
Seniorrådsvalg. 

 
13. Eventuelt 

Birte sidder med i en gruppe, der skal se på dekorering på Lille-

vang. Man er i dialog med forvaltningen og kan låne billeder og 

måske få nogle møbler. 

Judith melder afbud til rådsmødet den 4. november. 

 

Tema 1: Uddannelsesniveau den 30/10 

Tema 2: Plejehjemskapacitet den 26/11 

Tema 3: Forebyggelse og sund aldring  

Tema 4: Kvaliteten på vores plejehjem, herunder ”det gode måltid” 

 


